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Από το υπ’ αριθ. 24/2008 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 717/2008 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση παραλαβής των εργασιών εγκατάστασης 
και λειτουργίας Συστήματος Διαχείρισης 
Ποιότητας κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 9001 στον Δήμο, 
των εγγράφων και της εφαρμογής τους και του 
λειτουργικού οργανογράμματος του Συστήματος 
Διαχείρισης Ποιότητας. 

 
       Σήμερα 15 Δεκεμβρίου του έτους 2008 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 11-12-2008 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Τοπικών 
Συμβουλίων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, 
σύμφωνα με το άρθρο 95 του Ν. 3463/2006 «Κύρωση του Κώδικα Δήμων και 
Κοινοτήτων και το άρθρο 7 του Ν. 3443/2006. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 27 μελών βρέθηκαν παρόντα  24 μέλη. 
          Παρόντες                                                Aπόντες                     Παρόντες  Πρόεδροι Τ.Σ. 

1. Μ. Σουμελίδης Ε. Σοφιανίδης Σ. Διαμαντής 
2. Δ. Δάσκαλος Ι. Καλαϊτζίδης Ι. Καπετανίδης 
3. Τ.  Χατζηαθανασίου Γ. Ορφανίδης Β. Ρήσσου 
4. Γ.  Μιχαηλίδης    
5. Π. Παυλίδης   Απόντες Πρόεδροι Τ.Σ. 
6. Π. Τσαπαρόπουλος   Σ. Κρομμύδας 
7. Σ. Μηλιόπουλος   Η. Σοφιανίδης 
8. Ν. Μωυσιάδης   Π. Ποταμόπουλος 
9. Α. Δελαβερίδης   Π. Πιτούλιας 

10. Α.  Τσιάρας   Γ. Μανακούλης 
11. Ν. Τσιαμήτρος   Ι. Ταρασίδης 
12. Ν. Μαυροκεφαλίδης    
13. Κ. Συμεωνίδης   Παρών Πρόεδρος Τ.Σ. Νέων 
14. Μ. Τρανίδης   Κ. Καπανίδης 
15. Α. Παπαστεργίου  

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση 
προσήλθε ο κ. Κ. Καπανίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 715/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Δελαβερίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ.  716/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Δελαβερίδης. 
4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 717/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Σ. Μηλιόπουλος. 

16. Γ. Κάκαρης 
17. Χ. Σκουμπόπουλος 
18. Χ. Γεωργιάδης 
19. Β. Γιαννουλάκης 
20. Σ. Παναγιωτίδης 
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Σακαλής 5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 721/2008 απόφασης αποχώρησαν 

οι κ.κ. Μ. Σουμελίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Β. 
Γιαννουλάκης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 722/2008 απόφασης Μ. 
Σουμελίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Α. Δελαβερίδης, Μ. Τρανίδης, Β. 
Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 724/2008 απόφασης αποχώρησαν 
οι κ.κ. Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καπετανίδης, Β. 
Ρήσσου. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 725/2008 απόφασης προσήλθε ο 
κ. Α. Παπαστεργίου και αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Παυλίδης, Α. 
Δελαβερίδης, Σ. Παναγιωτίδης. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 732/2008 απόφασης αποχώρησε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 733/2008 απόφασης προσήλθε η 
κα Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή. 
 

23. Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
24. Ε. Γουναράς 



 
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 9-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου, 
που έχει ως εξής: 

Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας με την αριθ. 422/2008 απόφασή του, 
ενέκρινε την κίνηση της διαδικασίας πιστοποίησης του Δήμου κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 
9001 και την τροποποίηση του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2008. 

Σε υλοποίηση της παραπάνω απόφασης και της άμεσης εγκατάστασης 
συστήματος διασφάλισης διαχειριστικής επάρκειας σύμφωνα με το πρότυπο ISO 
9001:2000,η Δημαρχιακή Επιτροπή με την υπ αριθ. 539/2008 απόφασή της ενέκρινε 
την απευθείας ανάθεση στην εταιρεία ΜΥΛΩΝΑΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε. – 
MSOLUTIONS, εκτέλεσης των εργασιών: «Εγκατάσταση και λειτουργία 
Συστήματος Ποιότητας κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 9001 σε κρίσιμες διαδικασίες   Δ/νσεων 
του Δήμου Βέροιας με παράλληλη κάλυψη των απαιτήσεων του πλαισίου κριτηρίων 
για την πιστοποίηση της διαχειριστικής επάρκειας των τελικών δικαιούχων της 
προγραμματικής περιόδου 2007 - 2013» και εξουσιοδότησε την Δήμαρχο Βέροιας για 
την υπογραφή σχετικής σύμβασης. 

Με το από 2/12/2008 έγγραφό της η παραπάνω εταιρεία διαβίβασε στο Δήμο 
μας το παραδοτέο του παραπάνω έργου και ιδιαίτερα το εγχειρίδιο του Συστήματος 
ποιότητας. 

Για την ολοκλήρωση της διαδικασίας εγκατάστασης του συστήματος 
διασφάλισης διαχειριστικής επάρκειας σύμφωνα με το πρότυπο ISO 9001:2000, είναι 
αναγκαία  

Α) η έγκριση και εφαρμογή των εγγράφων του Συστήματος Διαχείρισης 
Ποιότητας ήτοι 

1. Εγχειρίδιο Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας,  
2. Διαδικασίες του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας,  
3. Έντυπα του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας,  
τα οποία αναπτύχθηκαν βάσει της από 08/09/2008 σύμβασης με την εταιρεία 

ΜΥΛΩΝΑΣ ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.  
Β) η έγκριση του λειτουργικού οργανογράμματος, όπως αυτό προκύπτει από 

τον Οργανισμό του Δήμου Βέροιας, και όπως ισχύει και παρουσιάζεται στο 
Εγχειρίδιο του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας .   

 Με τις διατάξεις του  άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.), προβλέπεται 
ότι ΄΄ Το Δημοτικό Συμβούλιο αποφασίζει για κάθε θέμα σχετικό με τις αρμοδιότητες 
του Δήμου, εκτός από τα θέματα που ανήκουν στην αρμοδιότητα του Δημάρχου ή της 
δημαρχιακής επιτροπής…΄΄ 

Ύστερα  από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να 
αποφασίσει:  

Α) την έγκριση ή μη και εφαρμογή των εγγράφων του Συστήματος 
Διαχείρισης Ποιότητας ήτοι 

1. Εγχειρίδιο Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας,  
2. Διαδικασίες του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας,  
3. Έντυπα του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας,  
τα οποία αναπτύχθηκαν βάσει της από 08/09/2008 σύμβασης με την εταιρεία 

ΜΥΛΩΝΑΣ ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.  
Β) την έγκριση ή μη του λειτουργικού οργανογράμματος, όπως αυτό 

προκύπτει από τον Οργανισμό του Δήμου Βέροιας, και όπως ισχύει και 
παρουσιάζεται στο Εγχειρίδιο του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας .   

Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Δήμαρχος: Θα κάνουν ο κ. Μυλωνάς και η κα Καπιρτή την παρουσίαση. Εγώ 

θα ήθελα μόνο να σημειώσω ότι, παρότι έγιναν τρεις παρουσιάσεις, δεν τις ετίμησαν 
με την παρουσία τους οι αιρετοί. Αυτό κάτι σημαίνει, δεν θα το σχολιάσω, αλλά ίσως 



σημαίνει έλλειψη ενδιαφέροντος. Είναι πράγματα που θα διευκολύνουν πάρα πολύ τη 
ζωή και τις λειτουργίες του Δήμου και των πολιτών φυσικά. 

Σκουμπόπουλος: Ποιος μας κάλεσε να παρακολουθήσουμε τις παρουσιάσεις 
και δεν ήρθαμε; 

Δήμαρχος: Νομίζω ότι έφυγαν ατομικές προσκλήσεις ειδικά όταν έγινε η 
παρουσίαση για τους αιρετούς. 

Σκουμπόπουλος: Δεν πήρα καμία πρόσκληση για να παρακολουθήσω αυτό το 
πρόγραμμα. Γιατί για τις άλλες που παίρνουμε το λέμε; 

Πρόεδρος: Θα ερευνηθεί αυτό το πράγμα. 
Δήμαρχος: Το δέχομαι κε Σκουμπόπουλε και θα ερευνηθεί αυτό που λέτε. 
Σωτήριος Μυλωνάς: Μία σύντομη παρουσίαση γι’ αυτό που λέμε 

διαχειριστική επάρκεια και γιαυτό το οποίο θα αιτηθείτε μέχρι τέλος του έτους. 
Εχουμε προετοιμάσει το σύστημα της διαχειριστικής επάρκειας το οποίο είναι 
υποχρεωτικό για όλους τους Δήμους, τις Νομαρχίες, τις Περιφέρειες και γενικά όλους 
τους Οργανισμούς που θα διαχειριστούν χρήματα του Δ΄ΚΠΣ. Χωρίς την 
διαχειριστική επάρκεια ο Δήμος δεν μπορεί πρακτικά να αντλήσει κεφάλαια από το 
Δ΄ΚΠΣ, είναι μία υποχρέωση της Ευρωπαϊκής Ένωσης που βάζει κανόνες 
λειτουργίας βάσει του προτύπου ISO σε όλους τους Δήμους, τις Νομαρχίες και τις 
Περιφέρειες. Εδώ έχω μία απλή παρουσίαση της διαφοροποίησης του ΕΣΠΑ το οποίο 
πλέον έχει ξεκινήσει και λέει ότι οποιοσδήποτε Οργανισμός θέλει να προχωρήσει σε 
τεχνικό δελτίο, συνοδεία του τεχνικού δελτίου θα πρέπει να ακολουθεί και η 
διαχειριστική του επάρκεια δηλαδή η πιστοποίηση που θα έχετε σύντομα κι εσείς. 
Απλά αναφέρω ότι εδώ είναι ο προϋπολογισμός, αυτή η παρουσίαση είναι διαθέσιμη, 
έχει γίνει και εντός του Δήμου σε όλες τις υπηρεσίες που αιτούμαστε την επάρκεια 
όπως η τεχνική υπηρεσία, η οικονομική και η διοικητική. Τα τομεακά έργα είναι 
πλέον οκτώ αντί για δώδεκα, οι περιφέρειες είναι 5 αντί για 13 για παράδειγμα η 
Κεντρική Μακεδονία ενώνεται με τη Θράκη και υπάρχει χωρική συνεργασία τα 
λεγόμενα Interreg. Εδώ είναι και ο συνολικός προϋπολογισμός του έργου για τα 
διάφορα προγράμματα που θα μπορείτε να αιτηθείτε. Αυτά υπάρχουν διαθέσιμα και 
στο ίντερνετ στο espa.gr όπου μπορείτε να δείτε ό,τι απαιτείται σχετικά με το ΕΣΠΑ. 
Θα παρουσιάσει και η συνεργάτιδά μου τις πιστοποιήσεις που θα έχετε σε λίγο καιρό 
με βάση το σύστημα που έχουμε προετοιμάσει και στη συνέχεια θα επανέλθω με λίγο 
πιο τεχνικά θέματα. Να πούμε λίγο τους τύπους της επάρκειας. 

Ηρώ Καπιρτή: Μιλάμε για τρεις τύπους. Στην επιβεβαίωση τύπου Α΄ μιλάμε 
για τεχνικά έργα, για τεχνικό περιεχόμενο και για μελέτες. Σ΄ αυτή την περίπτωση 
έχουμε καταλήξει ότι για τέτοιου είδους έργα, τέτοιου είδους επιβεβαίωση θα αιτηθεί 
η τεχνική υπηρεσία. Η επιβεβαίωση τύπου Β΄ θα καλύψει έργα, μελέτες ουσιαστικά, 
χωρίς τεχνικό αντικείμενο για παράδειγμα το ISO θα μπορούσε να αποτελεί έργο 
επιβεβαίωσης τύπου Β΄. Επιβεβαίωση τύπου Β΄ θα αιτηθεί επίσης η τεχνική υπηρεσία 
αλλά και η διεύθυνση Οικονομικού. Η επιβεβαίωση τύπου Γ΄ αυτή τη στιγμή δεν 
είναι ενεργή, αυτή τη στιγμή δεν μπορούμε να αιτηθούμε γιατί δεν υπάρχει σχετική 
πρόσκληση από την Περιφέρεια. 

Να σας πω για τις αποφάσεις που απαιτούνται. Αρχικά θα πρέπει να υπάρχει 
μία απόφαση έγκρισης κι εφαρμογής του συστήματος το οποίο έχει παραδοθεί στον 
Δήμο Βέροιας. Στη συνέχεια θα πρέπει να οριστεί κάποιος υπεύθυνος της Διαχείρισης 
Ποιότητας, θα είναι ο υπεύθυνος που θα διαχειρίζεται το σύστημα αφενός που έχει να 
κάνει με τη διαχείριση των έργων και αφετέρου την διαχείριση των διοικητικών 
κομματιών που έχουν να κάνουν με το σύστημα ποιότητας. Θα πρέπει να οριστεί 
επίσης ένας εκπρόσωπος της διοίκησης ο οποίος θα έχει την αρμοδιότητα να εγκρίνει 
τα έγγραφα τα οποία θα ισχύουν στο σύστημα. Χρειαζόμαστε επίσης και μία 
απόφαση για ορισμό ομάδας εσωτερικών επιθεωρητών οι οποίοι θα έχουν 
αρμοδιότητα να ελέγχουν την εφαρμογή του συστήματος και τέλος ότι θα αιτηθούμε 
στην Περιφέρεια, στην ενδιάμεση Διαχειριστική Αρχή, για να αναλάβουμε αυτή την 
διαχειριστική επάρκεια. Ο Δήμος Βέροιας δηλαδή, σύμφωνα με την πρώτη 
πρόσκληση που βγήκε και αφορά τους Οργανισμούς Τοπικής Αυτοδιοίκησης Α΄ 



βαθμού, θα πρέπει να καταθέσει στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας αίτηση με 
την οποία θα αιτείται για να έρθουν για έλεγχο και να επιβεβαιώσουν την επάρκεια, 
όπως είπαμε, στις υπηρεσίες ανάλογα με τον τύπο που θα αιτηθούν. 

Μυλωνάς: Αυτό είναι το σύστημα διαγραμματικά που έχει παραδοθεί σε όλες 
τις υπηρεσίες, οι διαδικασίες για την τεχνική υπηρεσία έχουν δοθεί στην τεχνική 
υπηρεσία, για την οικονομική έχουν δοθεί στην οικονομική και για την διοικητική 
έχουν δοθεί στη διοικητική. Η διαφορά είναι πως για να μπούμε σ΄ ένα έργο στο 
Δ΄ΚΠΣ θα πρέπει από πριν το έργο να είναι ώριμο, δηλαδή θα πρέπει να έχουν γίνει 
όλες οι αδειοδοτικές διαδικασίες προκειμένου να πάμε για τεχνικό δελτίο. Μέχρι 
τώρα, στο Γ΄ΚΠΣ, πρώτα κάναμε το τεχνικό δελτίο και μετά πηγαίναμε στη 
διαδικασία ωρίμανσης των έργων. Να μη μπω σε τεχνικά θέματα που δεν αφορούν το 
δημοτικό συμβούλιο αλλά υπάρχει πλέον απλά η διαφορά. Επίσης για κάθε έργο θα 
πρέπει να υπάρχει ομάδα έργου κι αυτή που παρακολουθεί το έργο. Από την αρχή 
λοιπόν ορίζουμε ποιες είναι οι ανάγκες του έργου, ποια η νομοθεσία του έργου, ποιοι 
θα ασχοληθούν κι οπότε προσπαθούμε να κάνουμε πιο αποδοτική την ομάδα και πιο 
αποτελεσματική στη λειτουργία του Δήμου και των υπηρεσιών. Αυτές είναι τυπικές 
διαδικασίες που υπάρχουν στο σύστημα από την ωρίμανση του έργου μέχρι την 
υπογραφή της σύμβασης και την υλοποίησή του. Εάν για ένα έργο το Δ΄ΚΠΣ δεν 
συμφωνεί με την πορεία του υπάρχει αυτόματη απένταξη και δεν υπάρχει αυτό που 
λέγαμε στο Γ΄ΚΠΣ ότι δηλ. θα δούμε την πορεία του κ.λ.π. Εάν δεν τηρείται το 
χρονοδιάγραμμα όπως έχει οριστεί στο τεχνικό δελτίο και δεν υπάρχει επαρκής 
εξήγηση από την υπηρεσία γιατί αυτό δεν προχωράει σωστά τότε το ΕΣΠΑ ορίζει 
αυτόματη απένταξη. Γιαυτό είναι και σημαντικός ο ρόλος του υπεύθυνου ποιότητας ο 
οποίος ορίζει πρακτικά ανά έργο ποια θα είναι η ομάδα και διαχειρίζεται γενικώς το 
σύστημα. Όλα αυτά υπάρχουν στα έντυπα που έχουν δοθεί και στις διαδικασίες, έχει 
γίνει η εκπαίδευση του προσωπικού και μετά την ολοκλήρωση της αίτησης που 
πρακτικά αυτό θα αποφασίσετε σήμερα θα έρθει η Διαχειριστική Αρχή και θα μας 
δώσει τη διαβεβαίωση της διαχειριστικής επάρκειας. Μετά από αυτό το στάδιο θα 
μπορεί ο Δήμος να διεκδικήσει έργα του Δ΄ΚΠΣ. Χωρίς επιβεβαίωση δεν υπάρχει 
κανένα θέμα. Εμείς απλά θέλουμε να μας δώσετε τα ονόματα, έχουμε συμπληρώσει 
την αίτηση η οποία θα πάει στη Διαχειριστική Αρχή, θα παραδοθεί στην υπηρεσία 
σας τις επόμενες ημέρες προκειμένου να γίνουν οι αποφάσεις που είπαμε για να 
προχωρήσει η διαδικασία. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Σκουμπόπουλος: Είναι χρήσιμο εργαλείο για τον Δήμο, η εταιρεία που 

ανέλαβε να κάνει τη διαχειριστική επάρκεια πρέπει να κάνει κι άλλα σεμινάρια στις 
υπηρεσίες ώστε αυτές να ενημερωθούν σωστά γιατί αυτές θα δουλέψουν και τις 
μελέτες και τα προγράμματα και την ένταξη των έργων, για να μην έχουμε τα 
προβλήματα που είχαμε όλοι οι Δήμοι αλλά και το Ελληνικό κράτος με τις δυσκολίες 
που είχε βάλει το Γ΄ΚΠΣ. Οσο πάνε τα πράγματα σκληραίνουν και στην Ευρώπη και 
γι’ αυτό πρέπει να έχουμε επάρκεια καλή για να μπορούμε να κάνουμε έργα. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 9-12-2008 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου.  
2.- Την αριθ. 422/2008 απόφασή του, με την οποία εγκρίθηκε η κίνηση της 
διαδικασίας πιστοποίησης του Δήμου κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 9001 για την επιβεβαίωση 
της διαχειριστικής του επάρκειας, ως δικαιούχου πράξεων των Επιχειρησιακών 
Προγραμμάτων του ΕΣΠΑ κατά τη χρονική περίοδο 2007-2013. 
3.- Την αριθ. 539/2008 απόφαση της Δ.Ε., με την οποία εγκρίθηκε η απευθείας 
ανάθεση στην εταιρεία «ΜΥΛΩΝΑΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.-MSOLUTIONS» 
της εκτέλεσης των εργασιών «Εγκατάσταση και λειτουργία Συστήματος Διαχείρισης 
Ποιότητας κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 9001 σε κρίσιμες διαδικασίες Δ/νσεων του Δήμου 
Βέροιας με παράλληλη κάλυψη των απαιτήσεων του πλαίσιου κριτηρίων για την 
πιστοποίηση της διαχειριστικής επάρκειας των τελικών δικαιούχων της 
προγραμματικής περιόδου 2007 - 2013». 



4.- Ότι ολοκληρώθηκαν και παραδόθηκαν στον Δήμο οι εργασίες «Εγκατάσταση και 
λειτουργία Συστήματος Ποιότητας κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 9001 σε κρίσιμες διαδικασίες 
Δ/νσεων του Δήμου Βέροιας με παράλληλη κάλυψη των απαιτήσεων του πλαισίου 
κριτηρίων για την πιστοποίηση της διαχειριστικής επάρκειας των τελικών δικαιούχων 
της προγραμματικής περιόδου 2007 - 2013». 
5.- Το από 2-12-2008 έγγραφο της παραπάνω εταιρείας, με το οποίο διαβιβάστηκε 
στον Δήμο το παραδοτέο των παραπάνω εργασιών και ειδικότερα του Συστήματος 
Ποιότητας. 
6.- Ότι για την ολοκλήρωση της διαδικασίας εγκατάστασης του συστήματος 
διασφάλισης διαχειριστικής επάρκειας σύμφωνα με το πρότυπο ISO 9001Q2000 είναι 
αναγκαία: α) η έγκριση και εφαρμογή των εγγράφων του Συστήματος Διαχείρισης 
Ποιότητας, και ειδικότερα των: Εγχειριδίου, Διαδικασιών και Εντύπων του 
Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας και β) η έγκριση του λειτουργικού 
οργανογράμματος, όπως αυτό προκύπτει από τον Οργανισμό του Δήμου Βέροιας, και 
όπως ισχύει και παρουσιάζεται στο Εγχειρίδιο του Συστήματος Διαχείρισης 
Ποιότητας.   
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 93 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.) καθώς και αυτές του Ν. 
3614/2007. 
 

Αποφασίζει  Ομόφωνα 
 

 Α) Εγκρίνει την παραλαβή των εργασιών «Εγκατάσταση και λειτουργία 
Συστήματος Ποιότητας κατά ΕΛΟΤ ΕΝ ISO 9001 σε κρίσιμες διαδικασίες Δ/νσεων 
του Δήμου Βέροιας με παράλληλη κάλυψη των απαιτήσεων του πλαισίου κριτηρίων 
για την πιστοποίηση της διαχειριστικής επάρκειας των τελικών δικαιούχων της 
προγραμματικής περιόδου 2007 - 2013», από την εταιρεία «ΜΥΛΩΝΑΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ 
ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.-MSOLUTIONS», σύμφωνα με την από 8-9-2008 σύμβαση που 
υπογράφηκε μεταξύ του Δήμου Βέροιας και της παραπάνω εταιρείας. 

Β) Εγκρίνει τα παρακάτω έγγραφα του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας, 
τα οποία αναπτύχθηκαν και παραδόθηκαν στον Δήμο, σύμφωνα με την παραπάνω 
σύμβαση από την εταιρεία «ΜΥΛΩΝΑΣ ΣΩΤΗΡΙΟΣ ΚΑΙ ΣΙΑ Ε.Ε.-
MSOLUTIONS», και την εφαρμογή τους: 
1. Εγχειρίδιο Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας.  
2. Διαδικασίες του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας.  
3. Έντυπα του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας.  

Γ) Εγκρίνει το λειτουργικό οργανόγραμμα, όπως αυτό προκύπτει από τον 
Οργανισμό του Δήμου Βέροιας, και όπως ισχύει και παρουσιάζεται στο παραπάνω 
Εγχειρίδιο του Συστήματος Διαχείρισης Ποιότητας.   
 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  717 / 2008 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Μ. Σουμελίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Δ. Δάσκαλος Χ. Γεωργιάδης 

 Τ.  Χατζηαθανασίου Β. Γιαννουλάκης 
ΠΕΤΡΟΣ ΤΣΑΠΑΡΟΠΟΥΛΟΣ Γ.  Μιχαηλίδης Σ. Παναγιωτίδης 

 Σ. Μηλιόπουλος Ι. Ακριβόπουλος 
 Ν. Μωυσιάδης Μ. Σακαλής 
 Α. Δελαβερίδης Μ. Τσιαμήτρου-Καραχατζή 
 Α.  Τσιάρας Ε. Γουναράς 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ν. Τσιαμήτρος   
 Ν. Μαυροκεφαλίδης   
 Κ. Συμεωνίδης   
 Μ. Τρανίδης   

ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ Α. Παπαστεργίου   
 Γ. Κάκαρης   
     
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΩΝ 
  

 Σ. Διαμαντής   
 Ι. Καπετανίδης   
 Β. Ρήσσου   
     
  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΠΙΚΟΥ 

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΝΕΩΝ 
  

 Κ. Καπανίδης   
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  23-12-2008 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ  
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

 


